



## Referat fra Aktivitetsrådsmøde d. 2 maj kl. 9.00.

Deltagere: Erik, Poul, Gulla, Connie, Else, Kirsten. Janike, et lille smut.

Fraværende: Meldt frafald: Gunver, Gunni .

Referent: Else.

1. Godkendelse af dagsorden.	Godkendt.
2. Orientering fra Aktivitetscentret.	<p>Bustur til Tekniske Samlinger: Dato 7. juni. Plakat sendt ud til alle holdledere, som vi håber, vil orienterer deres hold.</p> <p>Evaluering fra Holdledermødet d. 26. april: Godt fremmøde. God stemning. Det fungerer godt.</p> <p>Ang. tavshedspligt og ansvarsforsikringer: Gulla skal til møde i Frivilligt Netværk, Ullas vej, i dag og vil tage det op her, så vi hører nærmere.</p> <p>Nyt om indsendte ansøgninger? Ansøgningen om stole er i mødekommet af Sparekassen Bornholms Fond. Tak til holdet, som har sendt ansøgningen. Godt gået. Regninger skal tilsendes kasseren Gunver Schou, som vil sørge for resten.</p> <p>Der ønskes aflåsning af depotrummet ved Zik-Zak: Gulla vil se på dette.</p> <p>Eftersyn af blå stole til stoleympnastik. Nogle er meget leddeløse: Erik vil tage sig af dette.</p> <p>Saltning af parkeringsplads ved Lunden: Gulla kontakter kommunen, Vej og Park, ang. dette.</p> <p>Mangel på affaldsposer: Gulla vil tage det med til Janike, hvem der står for dette.</p>
3. Nyt fra Kontakt.personer.	Parkinson foreningen bruger IT rummet d. 1. onsdag i måneden i efteråret.
4. Indkomne forslag.	Udsending og godkendelse af referat: Referat godkendes af formand og næstformand, udsendes herefter.
5. Eventuelt.	Huske frivillighedsfesten d. 1. juni kl. 17.00 i Aktivitetscenteret Rønne. Invitation følger, oplyser Gulla.

	Til næste møde: Vores blad til efteråret.
Næstemøde.	Næste møde tirsdag d. 6. juni kl. 9.00.